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Vragen van de leden Timmer en Van
der Veen (beiden PvdA) aan de
minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de verstrekking
van medicinale zuurstof. (Ingezonden
21 december 2009)

1
Bent u ervan op de hoogte dat,
ondanks het feit dat medicinale
zuurstof sinds 31 januari 2006 op
Europees niveau wordt aangemerkt
als geneesmiddel, er in andere EU
lidstaten zoals Groot-Brittannië en
Duitsland, voor gekozen is om
medicinale zuurstof direct via
medisch facilitaire bedrijven te
verstrekken? Kunt u aangeven
waarom er nu in Nederland een
omgekeerde beweging plaatsvindt?1

2
Kunt u aangeven wat de meerwaarde
is van de apotheker bij de
verstrekking van medicinale zuurstof,
waar de voorschrijvend specialist ook
zorgplicht en een behandelrelatie
heeft?

3
Op welke wijze zijn de voorschrijvers
van medicinale zuurstof en de
zorgverzekeraars betrokken in het
overleg over de manier van
zuurstofverstrekking?

4
Is het waar dat de huidige kosten
voor de vertrekking van medicinale
zuurstof in Nederland 1,13 miljoen
euro bedragen per 1000 patiënten en

er in totaal circa 25.000 patiënten
gebruik maken van zuurstof? Is het
waar dat in België, waar zuurstof via
een apotheekhoudende wordt
verstrekt, die kosten 2,4 miljoen euro
per 1000 patiënten bedragen? Kunt u
garanderen dat verstrekking van
zuurstof via apotheekhoudenden
geen kostenverhoging betekent?

5
Deelt u de mening dat er
onduidelijkheid ontstaat wanneer
een patiënt die thuis een
zuurstofinstallatie nodig heeft met
een medisch hulpmiddel te maken
heeft wanneer het om een
zuurstofcondensator gaat en met een
medicijn wanneer het gaat om zijn
mobiele zuurstofcilinder? Deelt u de
mening dat het vreemd is dat voor
twee vormen van dezelfde zuurstof
andere regels gelden? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, welke
consequenties verbindt u daaraan?

6
Kunt u aangeven wat de opvatting
van Zorgverzekeraars Nederland is
over de deze wijziging in de
verstrekking van medicinale zuurstof?

7
Bent u ervan op de hoogte dat
aanbieders van medicinale zuurstof
aangeven niet klaar te zijn voor
verstrekking van zuurstof via een
apotheekhoudende? Zo nee, bent u
bereid met hen in overleg te treden?
Zo ja, welke gevolgen heeft dat?

8
Is het waar dat tot nu toe de levering
van zuurstof zonder tussenkomst van
apothekers werd toegestaan? Bent u
bereid de huidige situatie te gedogen
tot overleg heeft plaatsgevonden met
aanbieders van medicinale zuurstof
en zorgverzekeraars en gegarandeerd
kan worden dat de gewijzigde
verstrekking niet tot kostenverhoging
leidt?

9
Kunt u de antwoorden op deze
vragen vóór 28 december 2009 aan
de Kamer sturen?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 210.
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